
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w  dniu  23  stycznia  2009r. 

 

Obecni  członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 

W zebraniu uczestniczyli : Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski  oraz Wójt 

Gminy  p. Ireneusz Demianiuk, księgowa – Irmina Oniszczuk 

 

 Przewodnicząca  Komisji p. Monika Piątkowska   otworzyła  zebranie  witając  

wszystkich  przybyłych.    

Poinformowała, iż tematem spotkania jest:  

 1/  analiza  wydatków Urzędu Gminy  za 2008 rok – II półrocze. 

 2/  realizacja zobowiązań pieniężnych/ umorzenia i zaległości/ 

 

Ad.1. Komisja przeanalizowała wydatki Urzędu Gminy za II półrocze 2008r. 

Zwróciła uwagę na: 

- przydział stanowisk na targowisku gminnym, 

- opinia biegłego – dwa rachunki?- wyjaśniono , iż reguluje to ustawa o  wychowaniu w  

   trzeźwości. 

- na jakich zasadach odbywa się zwrot dla pracodawców kosztu kształcenia młodocianych? 

  / Gmina otrzymuje środki  z dotacji/. 

- problem  zatrudniania i  refundacji  pracowników interwencyjnych  z Urzędu Pracy  

   a  np. zatrudnienie  i wynagrodzenie kucharek czy sprzątaczek w szkole. 

- rozliczanie energii elektrycznej  w OSP Brzozowy Kąt oraz  czynszu, 

- koszty utrzymania  rabatki kwiatowej na terenie Komarówki P. – zbyt wysokie koszty? 

- koszt  przygotowania jubileuszu – 50 lecia pożycia małżeńskiego / zakup ciasta, tortu,  

  owoców – wyjaśnień udzieliła p. Kierownik USC. 

- koszty rozbiórki sceny i cyklinowania podłogi  w remizie OSP w Kolembrodach – 

poproszony o wyjaśnienie p. Jabłoński  nie potrafił udzielić jednoznacznej odpowiedzi o 

zakresie wykonanych prac w tym obiekcie. 

 

 Komisja Rewizyjna nie stwierdziła rażących nieprawidłowości w zakresie 

kontrolowanych wydatków, poleciła zwrócić uwagę na koszty, których można uniknąć 

- pracownicy w ramach swoich zakresów  czynności  winni starać się o  ograniczenie 

wydatków pieniężnych. 

 

Ad.2. Pan Krzysztof Kalinowski – przedstawił zaległości podatkowe według stanu  na koniec 

2008 roku. 

Z ewidencji wynika, że zaległości podatkowe zmniejszyły się. 

Umorzenia -  6 420, 56 zł. 

Komisja  przedyskutowała umorzenia. 

Zwróciła uwagę na ściągalność podatków od środków transportowych – p. Kalinowski 

wyjaśnił  niektóre przypadki nieściągalności podatków / Kamiński Erwin/. 

Umorzenie podatku dla Spółdzielni „Jedność”  spowodowane było polepszeniem wizerunku 

gminy. 

 

 Na tym protokół  zakończono i podpisano. 

  

Protokolant     Przewodnicząca Komisji 

  

        Irmina Oniszczuk         Monika Piątkowska 


